
Dagsorden for bestyrelsesmøde, den 14. maj 2024. 

Referat indføjet med rødt. 
Medbring følgende bilag: 

- Forslag til KorNyt 2 (Annalisa) 
- Opdateret budget 2024 (Edith) 
- Budget for julekoncert (Edith) 

- Budget med røde forudsætninger 
(Annalisa) 

- Korkalenderen både for 2024 og 2025 
 

1. Siden sidst  
Referat fra sidste møde – opfølgning mv. 
Der har ikke endnu været en reaktion fra Ballerup Bladet. 
Fordeling af flyers, opslag mv. (sidste prøve) 
Mange har taget flyers og opslag sidste koraften, men kun få har ønsket at kontakte 
kirkerne. Det er også vanskeligt, da ikke alle kirker har en opslagstavle. 
Annalisa opfordrer koret næste koraften til at sætte opslag op i firmaer, hvor det er 
muligt (egen arbejdsplads eller andres).  
Tilmelding til koncerter (sidste prøve)  
De fleste har tilmeldt sig de 2 koncerter i maj. 
 
Andet at opholde sig ved. 
Annalisa gjorde rede for nogle samtaler med Frederik, bl.a. vedr. planlægning af 
kommende koncerter og korlørdage. 
 

2. Budgettet for 2024 
Økonomiske modellers resultat afhænger af indlagte forudsætninger. Jeg vedlægger et 
budget med andre forudsætninger end Ediths. Det viser, at vi har råd til både en 
korlørdag og en koncert. Derfor må vi klargøre forudsætningerne først (i min model tal 
med rødt på side 1). 

• Kan man erstatte uv i efterårsferien med en korlørdag? Det enedes vi om at gøre. 
Tilslutningen til korprøver i efterårsferien er ikke altid optimal. I stedet arrangeres 
en korlørdag. 

• Hvad koster en koncert, hvis den falder på en torsdag? (det gør den kommende 
julekoncert f.eks.- ikke medtænkt i Ediths generelle koncertbudget.) Når 
koncerter lægges på torsdage, er de relativt billigere, da vi kommer til at ”spare” 
1½ times undervisning.  

• Hvor mange lektioner til forprøver v. koncerter? (2 eller 1,5?). Vi enedes om 1,5. 
• Fastholder vi, at en korlørdag er på 5 lektioner (kunne også være 4 eller 4,5). Vi 

besluttede at fastholde de 5 lektioner, som vi tidligere har brugt på korlørdage. 
• Hvad sætter vi af til øvrige koncertudgifter? Vi afsætter ikke noget beløb. 
• Hvor mange PKU møder på ikke-torsdage? Der har været afholdt 1 ”privat” PKU-

møde i januar. Ellers lægges møderne i år på torsdage. 
 

3. Principielle spørgsmål vedr. økonomien: 
Er det ok at budgettere med et underskud? Det mener vi ikke. 
Hvor stor en buffer til uforudsete udgifter? Hvor meget har vi i dag? Bestyrelsen landede 
på ca. 2000 kr. som buffer. 
 

4. Forslag til KorNyt 2  



Hvilke ændringer og præciseringer? 
Hvad mangler der oplysninger om? 
Bestyrelsen gennemgik Annalisas forslag og kom med præciserende ændringer. 
 

5. Korkalenderen 2024 og 2025 
Justering og opdatering under hensyn til valg under punkt 2 

- Antal øveaftener Vi kalkulerer med 18 korprøver i foråret og 11 i efteråret. 
- Placering af korlørdag og julekoncert Annalisa booker lokale i Resonansen den 

9/11 og håber lørdagen er ledig. Julekoncerten bliver den 28. november i 
Skovlunde kirke kl. 19. Mødetid kl. 17.15 

- Juleafslutning – alterne er ansvarlige 
- Placering af koncert foråret 2025.  

Vi har taget beslutning om,  
• at forsøge at få en koncert med Strandmarkskirken så sent som muligt, 

f.eks. den 22/5 2025. 
• at indlægge en øvelørdag den 3. maj 2025 
• at ønske en koncert med Nivågård den 7. eller 16. maj 2025. Men hvis 

dette glipper, må vi indrette os efter de muligheder, der er. 
• Torben (gen)optager kontakten til de kirker, han tidligere har skrevet til for 

at opnå en aftale om en julekoncert i 2025, så sent som muligt i 2025, 
helst torsdag den 27. november. Han vil også tage kontakt til den nye 
organist i Skovvejskirken for at se, om der er en mulighed der (måske i 
2026). 

• Vedr. 2026. Der har været et ønske om at opføre Rossinis Petite messe 
de solennelle sammen med et andet kor. Flere kor var på tale, men Edith 
vil bringe det op i Holte Kammerkor og kontakter formanden. 

 
6. Praktiske forhold vedr. koncerten den 31. maj 

Trykning af programmer? Hvem ? Pris for trykning? Vi trykker selv vores programmer. Vi 
beder Jan om at gøre dette. Edith tilbød også at trykke programmer.  
Praktiske aftaler vedr. koncerten. Hvem kommer hvornår og gør hvad? 
Torben og Edith + flere fra bestyrelsen møder kl.17. Torben lukker op, medbringer en 
klaverbænk, klaverlys. Eigil medbringer plade til nodestativ og klaverlys. Alle hjælper 
med til at stille stole op, lægge programmer ud, køre flyglet frem mv. 
Forprøven tilstræbes at begynde kl. 17.30 præcis. 
Apropos økonomien: Vi besluttede at indlægge en lille seddel i programmet, hvor vi 
diskret beder om et frivilligt bidrag til koret. Annalisa tager sig af dette suppleret af Eigil. 
 

7. PR 
Hvad gør vi fremadrettet? I august? Dette punkt blev ikke behandlet. 
 

8. Andet 
Susanne, Eigil og Torben tager kontakt til Frederik om koropstilling i Resonansen, ændret 
mødetid den 31/5 (17.30 i stedet for kl. 18), PKU-møde den 5.sep. kl. 17.30 samt om 
samarbejdet med Holte Kammerkor. Annalisa minder Frederik om sommerfesten.  
 
Møder : PKU-møde den 5. sep. kl. 17.30.   Bestyrelsesmøde den 10. okt. Kl. 17.30. 
Bestyrelsesmøde den 30. januar.  Generalforsamling den 27. februar. 

 


